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Rada Gminy Godów 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.11.2024 

Protokół VII/2024 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:11 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków 

Obecni:   

1. Łukasz Balcar 

2. Bogusław Dziędziel 

3. Zbigniew Gajek 

4. Kamil Gąsior 

5. Wiktor Hudek 

6. Beata Jeleń 

7. Sabina Kasprzak-Tecmer 

8. Jacek Kołek 

9. Grzegorz Kopiec 

10. Krzysztof Kubica 

11. Tomasz Nawrat 

12. Danuta Niziołek 

13. Tadeusz Pająk 

14. Katarzyna Skrzyszowska 

15. Magdalena Spandel 

 

Obrady VII sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów 

Pan Jacek Kołek. 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 

- radnych Rady Gminy Godów; 

- władze samorządowe: 

• Pana Mariusza Adamczyk  - Wójta Gminy; 

• Panią Brygidę Dobisz   - Sekretarza Gminy; 

• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 

- zaproszonych gości: 

• Pana Henryka Olejok 

• Pana Wiesława Krzyżok 

- sołtysów; 

- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 

- Pana Adama Konieczny  - Radcę Prawnego; 

- mieszkańców gminy śledzących obrady online. 

Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 

uczestniczy 11 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 

 

Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób uczestniczących w obradach VII sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 
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Ad 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Godów z dnia 26 września 2024 roku. 

4. Podziękowania dla sołtysów Gminy Godów w związku z zakończeniem pełnienia funkcji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych 

Rady Gminy Godów: rozpoczęcie IX kadencji Rady Gminy oraz wg stanu na 31.12.2023 rok. 

6. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez: wójta, z-cę wójta, skarbnika gminy, 

sekretarza gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje 

administracyjne w imieniu Wójta Gminy za 2023 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Godów; 

2) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

4) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

5) Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

6) Projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2025 rok; 

7) Projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym; 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wodzisławskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej w 2024 roku; 

9) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

10) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

11) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

9. Informacja o złożonych interpelacjach. 

10. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Sprawy organizacyjne. 

12. Zakończenie obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. Przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Godów z dnia 26 września 2024 roku. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Godów z dnia 26 września 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 

Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. Podziękowania dla sołtysów Gminy Godów w związku z zakończeniem pełnienia funkcji. 

W sesji uczestniczyli sołtysi, którzy zakończyli kadencję w czerwcu 2024 roku. Przewodniczący Rady J. 

Kołek podziękował byłym sołtysom za służbę na rzecz społeczności lokalnej i wraz z Wójtem Gminy M. 

Adamczykiem wręczyli symboliczne pamiątki oraz kwiaty. 
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O godz. 15:07 na sesję dotarł Radny Kamil Gąsior - w sesji uczestniczy 12 radnych. 

 

J. Kołek (Przewodniczący Rady) po złożeniu podziękowań sołtysom ogłosił 5 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie - w sesji uczestniczy 12 radnych. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych Rady Gminy Godów: rozpoczęcie IX kadencji Rady Gminy oraz wg stanu na 31.12.2023 

rok. 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady Gminy) przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez: wójta, z-cę wójta, 

skarbnika gminy, sekretarza gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby 

wydające decyzje administracyjne w imieniu Wójta Gminy za 2023 rok. 

Brygida Dobisz (Sekretarz Gminy) przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy) przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Informacja 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. 

  

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) poinformował, że projekty uchwał były omawiane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 24 października i uzyskały pozytywne opinie. 

 

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Godów; 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy) Ja chciałem tylko tak powiedzieć, jeszcze mi się refleksja natchnęła po 

posiedzeniu komisji, iż ten program ochrony środowiska to jest taki raport o stanie gminy można 

powiedzieć, tylko że dotyczy środowiska. I jedna rzecz mnie niepokoi odnośnie złego stanu wód u nas w 

gminie i też w zaleceniach było napisane, żeby po prostu wpłynąć jakoś na zarządcę wód, żeby ten stan 

poprawić. No i jeszcze też taka kwestia związana z zasięgiem sieci komórkowej. To nie jest słaba strona, 

że u nas w gminie nie ma tych masztów, bo te maszty są potrzebne. Nie wiem, czy Państwo tworzący ten 

raport byli na przykład w takim sołectwie jak Łaziska. Tam to jest pod względem zasięgu komórkowego 

Trójkąt Bermudzki. Także to tyle, jeśli jeszcze chodzi o projekt ochrony środowiska. Dziękuję. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gmina) Chciałabym podziękować firmie, która przygotowała ten raport, 

że pomimo tego, że radny prowadzący komisję nie dał mi dokończyć zadawania pytań i rozmawiania z 

przedstawicielką firmy na temat tego raportu, to firma pomimo tego powtórnie przejrzała te uwagi, które ja 

wcześniej przysłałam na piśmie i zdecydowaną większość uwag do tego raportu wniosła i myślę sobie, że 

to jest wartość dodana do tego raportu. Natomiast to, czego jakby nie zdążyłam wyartykułować, dlatego 

że Pan radny mi przerwał, a myślę sobie, że gdyby to zostało powiedziane, to też mogłoby się to znaleźć 

w poprawionej wersji. Tak jak znalazły się pozostałe rzeczy. To nawiązując do wystąpienia przed chwilą 

Pana wójta i informacji, gdzie złożone wnioski o dofinansowanie programu Czyste Powietrze, złożone 

wnioski o płatność, jako ekodoradca udzielił indywidualne konsultacje. Jak widzimy, jeśli chodzi o ochronę 

powietrza i ochronę środowiska, gmina robi dużo w tym zakresie i mieszkańcy robią dużo w tym zakresie, 

to troszkę rażące jest, że w raporcie w ryzykach wpisano brak edukacji ekologicznej mieszkańców i 

wpisano brak świadomości ekologicznej mieszkańców, bo choćby nawet patrząc na to co przed chwilą 
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Pan wójt powiedział i za co mieszkańców należy chwalić, to wydaje mi się, że te ryzyka są troszkę 

niesprawiedliwe. Dziękuję bardzo. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) Jeżeli chodzi o stan wód, no to niestety mamy rzeki płynące, w 

związku z tym dostajemy w spadku od innych, jaki jest stan tych wód. Jednakże musimy powiedzieć, że 

pojawiły się różne gatunki zwierząt na naszym terenie, których nie było. Czyli rzeki już są zdecydowanie 

czyściejsze, niż były. Czyste, czyściejsze. Natomiast jeżeli chodzi o sieć komórkową, no niestety 

gdziekolwiek jest inwestor i chce postawić maszty, tam są bardzo duże protesty mieszkańców i takie 

przypadki były i w Skrzyszowie, i w Krostoszowicach. W związku z tym trudno dziwić się że nie mamy 

zasięgów, bo tam gdzie uległy uszkodzeniu, miały być poprawa, to też również było w Skrzyszowie, to też 

były postępowania wyjaśniające i udział nawet fundacji, które u nas nigdy nie były, ale zajmujące się 

ochroną środowiska, które negatywnie to opiniowały. Są prowadzone postępowania o budowie 2 masztów 

telefonii komórkowej, jedna to w Łaziskach w okolicach ronda autostrady, a druga to w Skrzyszowie na 

zwałach. Natomiast te postępowania już się chyba toczą 5 lat, 6 lat, o ile dobrze pamiętam. Także na 

pewno nie jest to łatwy proces postawienia masztu antenowego. Dziękuję. 

 

Piotr Wrodarczyk (Sołtys Gołkowic) również zły odbiór komórkowy jest na Skrbeńsku. Tam też jest taki 

następny trójkąt. Dziękuję. 

 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Godów; Projekt nr 47a 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/47/2024 – załącznik nr 8 do protokołu 

 

2) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/48/2024 – załącznik nr 9 do protokołu 
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3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; Projekt nr 49a 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/49/2024 – załącznik nr 10 do protokołu 

 

4) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; Projekt 

nr 50a 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/50/2024 – załącznik nr 11 do protokołu 

 

5) Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (10) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Beata Jeleń, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, 

Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (2) Wiktor Hudek, Sabina Kasprzak-Tecmer 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 10 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/51/2024 – załącznik nr 12 do 

protokołu 
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6) Projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2025 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2025 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/52/2024 – załącznik nr 13 do protokołu 

 

7) Projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/53/2024 – załącznik nr 14 do protokołu 

 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wodzisławskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej w 2024 roku; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wodzisławskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej w 2024 roku; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/54/2024 – załącznik nr 15 do protokołu 
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9) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/55/2024 – załącznik nr 16 do protokołu 

 

10) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/56/2024 – załącznik nr 17 do protokołu 

 

11) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VII/57/2024 – załącznik nr 18 do protokołu 

 

Ad. 9. Informacja o złożonych interpelacjach. 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) powiedział, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 
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Ad. 10. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

Beata Jeleń (Radna Gminy) - Chciałam się zapytać o postępy zwiększenia bezpieczeństwa na ul. Polnej, 

co było omawiane już na poprzedniej sesji. Chodzi tam głównie o odmalowanie znaków poziomych, które 

już były kiedyś oraz o te dodatkowe oznaczenia, które wymagały ewentualnych pozwoleń i decyzji. Co 

tam będzie zrobione, kiedy to się odbędzie? Ponieważ już w tej chwili też była pani z tej ulicy zapytać, czy 

coś się dzieje, ponieważ to już jest miesiąc. 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji…) - jeżeli chodzi o oznakowanie poziome na drogach, to 

zostało zlecone odmalowanie i w przeciągu 2 tygodni firma powinna wejść na te roboty. 

 

Bogusław Dziędziel (Radny Gminy) - Jeśli chodzi o to poziome oznakowanie, czy zostało tam 

uwzględnione również skrzyżowanie Wyzwolenia z Cmentarną i Sobieskiego z Cmentarną, ponieważ tak 

jak Pan wie, to jest w tej chwili bypass przy remoncie drogi i to by te znaki musiały być koniecznie 

zrobione i chcielibyśmy właśnie to wiedzieć wszyscy. 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej) - Uwzględnione 

zostały 2 skrzyżowania, czyli skrzyżowanie Cmentarnej z Sobieskiego i Cmentarnej z Wyzwolenia. Plus 

dodatkowo tam koło masarni zjazd, który tu jest w prawo, jadąc od góry.  

Beata Jeleń (Radna Gminy) - A jak znaki, czy jakieś dodatkowe się pojawią? 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej) - Tak i dodatkowo 

będą pasy akustyczno-wibracyjne, powiedzmy po 5 takich pasów, że zbliżamy się do skrzyżowania. 

 

Beata Jeleń (Radna Gminy) - Jaki tu jest ewentualnie termin tego oznakowania? 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej) - Tak jak 

powiedziałem, to jest łącznie z oznakowaniem poziomym, więc za 2 tygodnie firma powinna wejść. 

 

Beata Jeleń (Radna Gminy) - Wszystko chodzi tutaj o to, że mieszkańcy się boją, że za chwilę remont 

skończy się na głównej ulicy, a dopiero po remoncie 1 Maja zostanie wykonane oznakowanie. 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej) - Dodatkowo jeszcze 

został zlecony projekt progu zwalniającego przy posesji Pani Agnieszki Tkocz, ona wnioskowała o to. 

Będą obniżone znaki oznakowania pionowego sygnalizujące skrzyżowania równorzędne. Także więcej już 

się chyba zrobić nie da. 

 

Bogusław Dziędziel (Radny Gminy) - Mieliśmy taką informację, że policja tam była i że tych znaków już 

nie wolno im bardziej obniżać. 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej) - Maksymalna 

wysokość znaku musi być 2,20. 

 

Piotr Wrodarczyk (Sołtys Gołkowic) - Ja jeszcze w sprawie ul. Polnej, odgałęzienia od piekarni. Chciałbym 

zwrócić uwagę, że mieszkańcy, którzy wjeżdżają z tego odgałęzienia na ul. Polną mają bardzo 

ograniczoną widoczność i chcę powiedzieć teraz jak z kolei, że tam jest ruch wzmożony. Oni mają 

pierwszeństwo, bo tam jest reguła prawej ręki, a oni nie mogą stamtąd wyjechać i ja bym sugerował, żeby 

tam jednak założyć lustro. Bo żeby oni mogli bezpiecznie wyjechać z tej drogi, z tego odgałęzienia ul. 

Polnej na ul. Polną, to trzeba się trochę nagimnastykować, bo wszyscy jadący w kierunku Godowa od 

Gołkowic musieliby tam się zatrzymywać, musieliby ustępować pierwszeństwa. A widzę, że tam tak nie 
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jest i żeby zwiększyć rzeczywiście bezpieczeństwo, skoro już tak to bardzo wszyscy chcą i ja też jestem 

za bezpieczeństwem, więc sugerowałbym tam założyć konkretne, duże lustro, żeby zwiększyć 

bezpieczeństwo. Dziękuję. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - Panie sołtysie, to co kierownik powiedział, tam na ul. Polnej 

będą rysowane paski poziome na jezdni. W związku z tym to jest ostrzeżenie dla tego mieszkańca z ul. 

Polnej, że jedzie.  

 

Piotr Wrodarczyk (Sołtys Gołkowic) - No to chyba będziemy się tak przegadywać, ja uważam, że te paski 

dają do myślenia, ale czy ktoś zwolni i wie, że tam z tej strony ktoś wyjeżdża, to jest bardzo trudno. Ja 

tylko w tym kontekście mówię, że nie widać, naprawdę nie widać. Pochylcie się temu, zajdźcie, zobaczcie, 

będziecie widzieć. Jak nie zobaczycie, nie będziecie widzieć. Dziękuję i już nie będę na ten temat zabierał 

głosu. 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy) - Ja jeszcze w temacie ul. Polnej właśnie odnośnie tego progu 

zwalniającego, bo według dokumentów, które gdzieś tam czytaliśmy, z którymi mogliśmy się zapoznać, 

planowana realizacja zadania miała być na I kwartał roku 2024 tego roku. Ja mam pytanie do kolegów 

radnych z poprzedniej kadencji, którzy byli w Komisji Mienia. Czy pamiętają, żeby opiniowali tego typu 

pismo? No bo skoro teraz robimy ten próg, no to ja bym prosił o konkretną decyzyjność, bo tu został 

obiecany i będzie robione na papierze. Już nieważne czy z opóźnioną realizacją czy nie, no ale w ramach 

tak zwanej sprawiedliwości społecznej w innych sołectwach też prosili o progi i żeśmy to jednogłośnie 

odrzucali. Więc jak to teraz ugryźć, że tak powiem, bo tu mamy sytuację za stanem z poprzedniej 

kadencji. Także prosiłbym o jakieś logiczne i sprawiedliwe wyjaśnienie. Dziękuję. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) – Wydaje mi się, że Pan częściowo, Panie radny, sobie na to 

odpowiedział. To znaczy, był złożony wniosek w poprzedniej kadencji, gdzie zostało zatwierdzone, że próg 

zostanie wykonany. Natomiast w tej chwili jednoznacznie żeśmy już określili, będąc na zebraniach 

wiejskich, że od progów zwalniających będziemy odstępować. 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy) - Jeszcze z przyjemniejszych rzeczy, dziękuję Referatowi Komunikacji 

Społecznej za uwzględnienie postulatu mieszkanek na poprzedniej sesji, czyli o dołożenie do ramówki 

gazetki 'Jesteśmy' informacji o bezpieczeństwie na drogach i mam nadzieję, że to nie była jednorazowa 

promocja, że tego typu artykuły będą się systematycznie co miesiąc w gazetce pojawiać, dotyczące 

bieżących spraw gminy. 

 

Tadeusz Pająk (Radny Gminy) - Czy my jako gmina jesteśmy w stanie zareagować do gazowni o jakość 

gazu, który teraz przypływa? Bo mam zgłoszenia mieszkańców, którzy faktycznie nie do końca są 

zadowoleni z jakości. Po pierwsze większe zużycie. Po drugie zupełnie zmienił się kolor, czyli musiała się 

zmienić gdzieś tam jakość tego gazu. Czy my jesteśmy w stanie w jakiś sposób zareagować, zapytać czy 

to każdy z mieszkańców musi sam zgłaszać reklamację? Czy możemy po prostu pomóc? Bo wiem, że to 

nie są jednostkowe rzeczy, tego jest więcej. Dziękuję. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) - Nie wiem, mi się wydaje, że jako przewodniczący mogę wysłać 

zaproszenie do gazowni, czy jakiś przedstawiciel po prostu zgłosiłby się na sesję i wytłumaczył pytania, 

jakie ma społeczeństwo. Tak teraz jest. W listopadowej sesji mamy przedstawiciela Tauronu, bo to też 

były od radnych wnioski i mi się wydaje, że można by Panie Wójcie zaprosić przedstawiciela gazowni, ale 

nie mówię teraz na tą sesję, bo to jest za wcześnie. Przedyskutujemy to. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - Jeżeli byśmy zapraszali, to prosiłbym o wskazanie jakichś 

tematów, do których by się mogli przygotować. To jest jedna rzecz. Druga rzecz. Możemy od nas z urzędu 
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wysłać pismo z zapytaniem, czy zmieniła się kaloryczność gazu. Możemy się spodziewać, że ten gaz 

może być inny, bo kiedyś szedł gaz przesyłową rurą ze wschodu, w tej chwili skroplony, ale nie mam 

pojęcia, jaki to jest procent, skąd jest w tej chwili dostarczany gaz. Pewno z uwagi na wojnę na Ukrainie 

się wszystko zmieniło. Także jak najbardziej takie pytanie możemy zadać. Natomiast jeżeli byście chcieli 

zaprosić na sesję przedstawiciela z gazowni, należałoby jakieś pytania zadać, z których by się mogli 

przygotować. Dziękuję. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) - Szanowni państwo radni, tak jak w przypadku Taurona do was 

pisałem, żeby zgłaszać pytania i razem z zaproszeniem prześlemy je,  żeby mogli się przygotować 

merytorycznie, jakie nas problemy nurtują. 

 

Katarzyna Skrzyszowska (Radna Gminy) - Chciałabym powtórzyć, rozmawialiśmy o tym na komisjach, 

tutaj słusznie koledzy radni zauważyli, że mieszkańcy nie usłyszą tego, co powiedzieliśmy podczas 

komisji. Chciałabym nawiązać do informacji o realizacji zadań oświatowych za ubiegły rok szkolny i do 

osiągnięć naszych uczniów. Należy podkreślić, że nasi uczniowie osiągnęli bardzo wysokie wyniki, 

przekroczyli średnią powiatową, wojewódzką i krajową, więc jest to wielki zaszczyt dla nas. Gratuluję 

nauczycielom, gratuluję rodzicom. Gratuluję naszej komórce oświatowej, Panu wójtowi również. Jesteśmy 

z tego niebywale dumni i w tych czasach, kiedy zazwyczaj mało dobrego się o szkołach mówi, myślę, że 

to jest ważne i że należy to mówić. Dziękuję. 

 

Piotr Wrodarczyk (Sołtys Gołkowic) - Ja chciałbym dla naszych mieszkańców, którzy nas słuchają zgłosić, 

że zebranie wiejskie w Gołkowicach w dniu 30 października jest zwołane prawidłowo i odbędzie się o 

godzinie 18:00, 30 października, w sali kinowej w Wiejskim Ośrodku Kultury w Gołkowicach. Dziękuję. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - Zwracam się z apelem w szczególności do radnych, jeżeli są 

podawane informacje na portalach społecznościowych prosiłbym o weryfikowanie przedtem, ponieważ tak 

jak Pan sołtys powiedział, 23 zostały zamieszczone i na BIP-ie, i na stronie urzędowej informacje o 

zebraniu wiejskim. Natomiast pojawiło się w sieci, że nie chcemy mieć frekwencji, ktoś specjalnie czegoś 

nie zamieszcza. Wszystko zostało zamieszczone. Natomiast w dniu dzisiejszym miało być na Facebooku 

zamieszczone, żeby to było w miarę świeża informacja. Natomiast na BIP-ie i na stronie internetowej ta 

informacja była podana. Dziękuję. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radna Gminy) - Domyślam się, że Panowie mówią do mnie. Ja rzeczywiście 

zamieściłam na Facebooku informację, że na stronie internetowej gminy nie ma informacji na temat 

zebrania. Była ta informacja na BIP-ie zamieszczona. W związku z tym, ponieważ mieszkańcy znaleźli tą 

informację w zakładce ogłoszenia, a choćby nawet poprzednie zebrania wiejskie były zamieszczane w 

zakładce aktualności. Bardzo bym prosiła, żeby Urząd, Pan wójt, nie wiem, kto decyduje, gdzie się tego 

typu informacje zamieszczają, żeby one były zamieszczane zawsze w tym samym miejscu, ponieważ 

mieszkańcy mają pewne nawyki i jeżeli chcemy zwoływać zebrania i chcemy ułatwić mieszkańcom 

znalezienie informacji i zaprosić ich rzeczywiście, żeby wzięli udział, bardzo bym prosiła, żeby 

zamieszczać informacje w stałych miejscach. Nic by się nie stało, gdyby stworzyć na przykład zakładką 

'Zebrania wiejskie' na przykład, gdzie wiadomo, że tego typu informacje być może będą, no nie wiem. W 

każdym razie bardzo bym prosiła, żeby zrobić tak, żeby mieszkańcy mieli jak najłatwiej te informacje 

znaleźć, żeby one były zawsze w tym samym miejscu. Zakładka 'Aktualności' Urzędu Gminy jest jak 

najbardziej adekwatna do tego. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - Pani radna, na stronie gminy Godów, czyli godów.pl, jest 

zakładka 'Samorząd', pod którym widnieją podkatalogi: organy gminy, urząd gminy, wybory, referenda i 

organy sołectw. Jak się kliknie na organy sołectw to mamy: sołtysi, rady sołeckie, fundusz sołecki i 

harmonogram zebrań wiejskich. Za każdym razem jak są zwoływane zebrania wiejskie, to zawsze są w 
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harmonogramie zebrań wiejskich wypisane daty i godziny. Kiedy się te zebrania odbywają. To jest stale w 

tym samym miejscu zawsze publikowane. Natomiast być może, że raz na aktualnościach dodatkowo 

informacja jest, raz jest w ogłoszeniach. Natomiast to jest miejsce gdzie jest opisany samorząd i tam 

zawsze są te informacje publikowane. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radna Gminy) - Ja bym prosiła, Panie wójcie, abyśmy pozostali przy tym, że 

rzeczywiście tam gdzie mieszkańcy najczęściej zaglądają, a najczęściej zaglądają do aktualności jednak, 

a nie po podstronach, żeby tego typu informacje zamieszczać. Dziękuję bardzo. 

 

Artur Marcisz (Inspektor ds. komunikacji społecznej) - Informacja w zakładce 'Aktualności' się dzisiaj 

pojawiła, także te informacje zawsze się tam w tej zakładce pojawiają, natomiast ze względu na to, że jest 

to zebranie, które zostało, jak się domyślam, zwołane w trybie trochę nadzwyczajnym. Zawsze jeśli są 

zebrania to one są ogłaszane z miesięcznym a nawet dwumiesięcznym wyprzedzeniem i później to 

przypominamy. Tutaj uznałem, że najlepiej będzie jednak na początku tygodnia. Z własnego 

doświadczenia jakiegoś tam medialnego wiem, że pewne informacje w pewnych momentach lepiej trafiają 

do ludzi, w innych troszkę gorzej. A już informacje o zebraniach wiejskich to nie są najchętniej czytane 

informacje, tak bym powiedział. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radna Gminy) - Chciałabym tylko zaznaczyć, że w statutach naszych sołectw 

jest informacja, jest zawarty zapis, że na 7 dni przed terminem zebrania są ogłaszane. Ponieważ na BIP-

ie ta informacja ukazała się w tym terminie takim, który mamy zapisany w statucie, to nic nie stało na 

przeszkodzie, żeby tak samo to zamieścić w aktualnościach. Ja się bardzo cieszę, że to się dzisiaj ukaże, 

ale bardzo bym prosiła, żeby jednak nie czekać do ostatniej chwili, bo mieszkańcy nie tylko mają czas na 

to, żeby przeglądać strony, czy żeby zajmować się sprawami gminy. Mają tak samo prywatne swoje 

sprawy. Czasami trzeba po prostu dopasować swój czas do tego, żeby na tym zebraniu mógł być. Także 

będę wdzięczna, jeżeli rzeczywiście jak ktoś w ostatniej chwili jest, trudno mieć pretensje, ale jeżeli jest 

czas na to, żeby to zamieścić, naprawdę większość mieszkańców, jeżeli nie wszyscy, odwiedzają stronę 

aktualności. Do ogłoszeń, biorąc pod uwagę co się w ogłoszeniach znajduje, raczej nikt nie zagląda, 

chyba że pasjonaci albo osoby, które czekają na konkretny temat. A najbardziej odwiedzaną stroną jest 

zakładka 'Aktualności'. Więc bardzo bym prosiła, żeby tam zamieszczać. A zebrania wiejskie dla sołectw i 

dla mieszkańców, dla sołtysa, dla rady sołeckiej to są istotne wydarzenia. Także bardzo bym prosiła, żeby 

jednak tej zakładki 'Aktualności' nie pomijać. Dziękuję. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - na pewno by tej dyskusji nie było, gdyby informacje, zebranie 

wiejskie w Gołkowicach, nie wiem, można było normalnie napisać, a nie robić z tego sensacji, czy będzie 

ważne, czy należy zgłosić do wojewody o unieważnienie od razu tego zebrania wiejskiego. I komentarze, 

głównie komentarze osób, których przez 18 lat nigdy nie widziałem na zebraniu wiejskim, czyli one nigdy 

nie chodzą, a nie że są zwoływane, przesuwamy zebrania na wniosek mieszkańców. Kiedyś były o 16:00, 

potem o 17:00, teraz o 18:00 jest to zebranie. Wszystko robimy, żeby była jak największa frekwencja. 

Natomiast komentują to osoby, które w większości nie uczestniczą w tych zebraniach, a Pani nie wiem, 

czy to jest Pani hobby, tak robi wszystkie te posty, żeby wzbudzić jak najbardziej sensację i dołożyć, 

musiałbym tak powiedzieć, dołożyć urzędowi. No, gdyby było zweryfikowane rzetelnie z Pani strony tym 

razem i prosiłbym nie komentować tego, bo to można rozwijać tą dyskusję, ale mogłaby się Pani też raz 

przyznać do winy, że nie sprawdziła Pani tego dokładnie, zamieściła. No i pod postami tak stworzonymi, 

żeby zrobić jak najwyższą sensację z tego, że coś nam nie wyszło. Dziękuję. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radna Gminy) - Panie wójcie, to jest Pana subiektywna opinia, to co Pan mówi. 

Oczywiście Pan ma do tego prawo. Za komentarze ja nie odpowiadam, natomiast ja zamieściłam 

informację, że będzie zebranie. Podałam screena ze strony BIP-u, żeby mieszkańcy wszyscy wiedzieli i 

naprawdę do głowy mi nie przyszło, żeby zaglądać te zakładki 'Ogłoszenia', dlatego że tam nigdy nie 

widziałam informacji o zebraniu wiejskim. I jak tylko mieszkańcy dali mi znać, że taka informacja jest, to 
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poprawiłam tego posta i napisałam, że mieszkańcy znaleźli, gdzie znaleźli tą informację, więc bardzo bym 

prosiła, żeby jednak swoje subiektywne opinie zostawić dla siebie. Dziękuję. 

 

Katarzyna Skrzyszowska (Radna Gminy) - Mam nadzieję, że to zdanie zamknie dyskusję. Drodzy 

Państwo, zamiast cieszyć się i opowiadać, jaki jest cel zwołania zabrania. Tak, fantastyczne wydarzenie 

zrobił nasz GCK z paniami z KGW z Gołkowic. W prestiżowym konkursie zdobyli drugie miejsce. Wkrótce 

pojadą do Koszęcina na fantastyczne wydarzenie, będą odbierali te nagrodę. I my zamiast o tym 

rozmawiać, rozmawiamy o ogłoszeniach, lajkach. Błagam was, doceńmy to i cieszmy się może tym, bo to 

się naprawdę rzadko zdarza. Tym bardziej, że w tym roku mamy trzech nagrodzonych. 

 

Piotr Wrodarczyk (Sołtys Gołkowic) - Dziękuję Pani radnej. Bo też miałem takie myśli, że jakoś by trzeba 

było może pojednać te całe nasze grono, bo ja też odnoszę wrażenie, że każdy idzie, coś tam pisze w tym 

Internecie, a nikt najpierw nie sprawdzi tego, co jest rzeczywiście. Ale jak się już napisze, to już poszło, a 

później się dopiero prostuje, a to już jest brzydko. To że tak się stało, myślę, że się to w przyszłości nie 

stanie. Ja bardzo proszę, jestem zawsze do rozmowy i jeżeli ktoś ma jakieś wątpliwości co do czego, a 

zebranie wiejskie zwołuje sołtys, to bardzo proszę do mnie zadzwonić, bo w różnych przypadkach Pani 

radna dzwoniła, kontaktowaliśmy się. Było dobrze i teraz byłem trochę też zaskoczony jak przyszedł mi 

kolega powiedzieć 'Coś ty tam sołtys nawywijał? Ani zebrania zwołać nie umiesz'. Dziękuję. 

 

Beata Jeleń (Radna Gminy) - Chciałam tylko powiedzieć, że ja osobiście, chodzi tu przede wszystkim 

myślę, że o Facebooka, korzystam z tego rzadko, bo rzadko, ale jeżeli mieszkańcy obserwują stronę 

gminy Godów, są na bieżąco na pewno poinformowani. Bo ja wchodząc na Facebooka, nawet czasem z 

przerwą 2-dniową, mam nieprzeczytanych 10 informacji z gminy Godów i ja uważam, że powstały jakieś 

grupy Skrzyszowioki, Godowiany, Gołkowiany. Nie jestem we wszystkich, jestem w Godowianach, jestem 

w Skrzyszowiokach, ok. Możemy się tam dzielić różnymi rzeczami. Jest oficjalna strona jakby gminy 

Godów i każdy mieszkaniec należący do gminy Godów czyta tam informacje, które są rzetelne, mi się 

wydaje. I takie pisanie i udostępnianie przez każdego jednego mieszkańca, który założy sobie jakąś tam 

stronę, to ja uważam, że to tylko stwarza dodatkowe problemy. Trzymajmy się strony gminy Godów i tam 

mieszkańcy niech się udają na tą stronę i myślę, że tam jest wszystko zawsze dobrze napisane. Dziękuję. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radna Gminy) - Ja chciałabym tylko tutaj naprostować, że nie wiem dlaczego 

do Pana sołtysa ktoś przyszedł z pretensjami, dlatego że nie było żadnej informacji, że Pan sołtys coś źle 

zrobił. Ale Panie sołtysie... Panie Sołtysie nie było, była tylko informacja, że na stronach gminy... Żyjemy w 

takich czasach, że akurat tego nie zamkniemy. Natomiast nie chciałabym, żeby ktoś odniósł wrażenie, że 

ja Panu sołtysowi coś zarzucam. Absolutnie. Uważam, że Pan Sołtys zwołał zebranie prawidłowo. 

Wszystkie informacje były podane prawidłowo. Mój wpis odnosił się tylko do tego, że informacji nie ma na 

stronie internetowej gminnej, przez co mieszkańcy nie mogą te informacje pozyskać, bo na BIP pewnie 

można sprawdzić jaka jest odwiedzalność BIP-u, ale tam znaczna mniejszość mieszkańców wchodzi i 

tylko o to chodziło. Naprawdę tak, że ja nie rozumiem dlaczego ktokolwiek pomyślał, że pan Sołtys 

cokolwiek zrobił. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - Pani radna, bo osoby wiedzą, że zebranie wiejskie poza 

wyborczym zebraniem zwołuje sołtys. Czyli jeżeli się pojawiła informacja, że zebranie może być 

nieważne, no to wtedy pytałem się sołtysa, bo z większością spraw przychodzą mieszkańcy do sołtysa, bo 

to jest gospodarz. To jest moja prawa ręka na terenie danego sołectwa i większość zadań sołtysi wiedzą i 

robią. Przez to my tutaj mamy dużo miejsca. Pani powiedziała, że sprostowała Pani post i ja teraz 

wszedłem na ten post i pisze tylko 'Zebranie wiejskie w Gołkowicach, czy będzie ważne?'. Wyciąg ze 

statutu. Potem wpisaliśmy, że na stronie internetowej Urzędu Gminy brak. I pytanie 'Czy środowe zebranie 

będzie ważne? Czy ktokolwiek ma lub będzie miał wątpliwości w zakresie ważności zebrania? To 

zapewne nadzór prawny wojewody na takie pytanie chętnie odpowie'. Czyli to już jest sugerowanie, że 

gdzieś ktoś będzie pisał do wojewody. Tak to odbieram czytając wprost i tutaj żadnego sprostowania nie 
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ma, chyba sprostowanie jest w komentarzach. Ja się staram wszystkich komentarzy nie czytać, ponieważ 

różnych stron, różnych portali jest tyle, że jak ja bym miał czytać to ja bym musiał być tylko i wyłącznie w 

sieci. Rzadko kiedy zabieram głos w tej sprawie, co Pani pisze na Internecie, natomiast tutaj to jest 

typowe stawianie urzędu w złej perspektywie. Dziękuję. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) zaproponował zakończenie dyskusji w tym temacie. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radna Gminy) - Panie Przewodniczący, ja bardzo proszę, ponieważ Pan Wójt 

mi zarzucił kłamstwo. Bardzo Pana proszę, tylko jedno zdanie. Panie Wójcie, ta informacja, to 

sprostowanie jest w pierwszym poście, który wpisałam na Facebooka, nie w tym który Pan czyta. 

Dziękuję. 

 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy Godów) - No ale to różne posty się wyświetlają. Jeżeli wpisuję gdzieś w 

jakimś poście, to sprostuję wszędzie. 

 

Ad. 11. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 

- 25 listopada o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 

- 28 listopada o godz. 15:00 sesja Rady Gminy Godów 

 

Ad 12. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 

Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji po czym zamknął obrady VII sesji 

Rady Gminy Godów. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Agnieszka Mitko 


